

8th Malaysia Independent Chinese Secondary Schools Ball Games Championship 2014

The 8th Malaysia Independent Chinese Secondary Schools (MICSS) Ball Games Championship 2014 received contribution of RM20,000 from Sports Toto when the company sponsored for the event which is held once in 3 years.

Organised by The United Chinese School Committee Association of Selangor & Wilayah Persekutuan, the sports event was held from 14 to 18 September 2014 and saw 1,290 students from 38 schools took part in the championship.

The event was also co-organized by 4 Chinese independent schools located in Klang i.e. Kwang Hua Private High School, Pin Hwa High School, Hin Hua High School and Chung Hua Independent High School. Each school organized competitions for badminton, basketball, table tennis and volleyball respectively.

The competitions were open to students from the Chinese Independent secondary schools throughout Malaysia.

2014 年第 8 届马来西亚华文独中球类锦标赛

多多博彩为了 3 年一度的 2014 年第 8 届马来西亚华文独中球类锦标赛，赞助了 2 万令吉现金。

由雪隆华校董事会联合会主办，这项赛事是从 2014 年 9 月 14 日至 18 日举行，并吸引了来自 38 间学校的 1290 名学生参与。

此赛事亦获得巴生 4 间独中联合主办，即光华独中、滨华中学、兴华中学以及中华独中。这 4 间学校分别承办 4 项比赛项目，即羽毛球、篮球、乒乓球和排球。

这项赛事是开放给全马各地的华文独中生参与。